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1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom aan alle 

leden en een speciaal welkom aan de leden van verdiensten en de ereleden. 

De voorzitter verzoekt iedereen de presentielijsten in te vullen. 

Aller eerst waar gaat het om voetbalpiramide: iedereen bedankt voor zijn of haar gegeven 

input. 

Korte presentatie met uitleg over de opties voor de invulling van de voetbalpiramide FC 

Winterswijk 2023-2024. 

 

2. Beleid KNVB 

 
3. Voorstel 1 
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4. Voorstel 2 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Advies vanuit het bestuur 

Voorkeur bestuur voorstel 2. 

 

6. Vragen/opmerkingen 

HW: Mogen spelers onder de 23 heen en weer? 

JF: Ja dat mag. 

GtK: O19 1 speelt te laag om op een goed onder 023 niveau competitie te spelen. 

JO: Een belangrijk onderwerp vanavond is de positie van zaterdag 1. Daar draait de hele 

vergadering om. Zaterdag 1 zou je nog in stand mogen houden. Vertelt over het gesprek met het 

bestuur. En wat de groep na aanleiding van het gesprek wil. 

ER: het gaat niet alleen om de zaterdag. Je hebt geen zaterdag 1 en geen zondag 1 meer.  Hoe 

gaan wij alles er onder inkleden? 

AvdM: Hoe hoog ga je spelen met de teams die er onder zitten? Wat kunnen we daarmee? 

JO: Waar hebben de jongens het meeste plezier? 

GtK: in principe hoeft het volgend jaar nog niet, je kunt nog in de 4/5e klasse spelen? 

Je kunt nu nog anticiperen, we weten hoe de situatie nu, en is de kans groot dat jullie volgend 

jaar 5e klasse spelen. Als je aan het eind van seizoen 2023-/2024 geen 2, 1 e elftallen meer mag 

hebben. Heb je waarschijnlijk geen keuze meer om je in te schrijven in te reserve 2e klasse. 

Als we nu wel deze keuze maken hebben wij hier nog de vrije hand in als club, we kunnen er nu 

op voorsorteren daarna niet meer. 

Wie weet in de toekomst volgt er voor 2e elftallen ook weekend voetballen. 

Persoonlijk zou ik zeggen om zaterdag 1 de kans gegeven.  

LkT: We willen zo hoog mogelijk voetballen, we moeten niet vergeten dat er ook een hoop jeugd 

aankomt. 1 prestatief elftal onder het 1e en niet 2e zoals nu. 

GtK: Dat is wat ik bedoel. 

LkT: IK heb liever een goede trainer voor de JO19-1, 17-1 en 15-1, dan dat wij middelen inzetten 

voor een zaterdag 2 of zondag 3. 

GtK: Alle voorwaarden zijn er om zo hoog mogelijk voetbal te spelen met het 1e elftal. In mijn 

optiek zou zondag 3 ook prestatief te noemen, maar bestuur heeft anders gekozen. 
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PT: Je hebt verschil in voetbal en financieel opzicht, sportief is de uitdaging 

sowieso gewaarborgd als je hen in de 2e reserve klasse zetten. 

Ik zou er voor kiezen om alleen FC Winterswijk 1 en zondag 2 prestatief te 

noemen. 

JtS: Volgens mij sluiten de opmerkingen van ER en PT wel redelijk bij elkaar aan, als we het met 

z’n allen afspreken: 

ER: Je kunt het ook door trekken dat je in dit geval, zondag 2 een onder 23?24?25? maakt, dat je 

het verder als opleidingselftal kunt beschouwen. 

JtS: Verschil in budget? 

JF: Uit de losse pols 3000 euro. 

RB: Budgettering moet nog vast gesteld worden.  

ER: hoe ga je dit verantwoorden naar zondag 3? Voor het zelfde niveau maar zondag 3 zoekt het 

maar uit? 

MtH: Als je het omdraait? Heb je dezelfde consequenties? 

ER: Het facilitaire gaat er dan af. Trainers op vrijwillige basis en niet op een betaalde. 

 

FG: ik vind gewoon dat we naar 1 FC Winterswijk toe moeten met z’n allen. 

 

LkT Verschil tussen zaterdag 1(dus zaterdag 2) blijft met zondag 2 hetzelfde als dat het nu is? 

AvdM: Ja. 

 

Stemming: Voorstel 2 wordt aangenomen.  

7. Sluiting  

 

 


